

Referat bestyrelsesmøde d. 09-03-2022 afd. 20

Tilstede: Gitte, Tove, Rasmus, Kalle og Aksel.

1. Køle/frys ssg.

Vi har i bestyrelsen besluttet at der ved AG elektriker, kommer til at stå et køle/fryseskab som de kan sætte ud i tilfælde af et køleskab, går i stykker i en weekend. Dette bliver udskiftet igen når det nye kommer med vores leverandør.

2. Male festsal.

Vi er så småt gået i gang med at male lofter. Der er 2 tilmeldte, til og hjælpe med at male.

3. Grus på stier.

Bestyrelsen er godt tilfreds med det arbejde der er blevet lavet. Nu skal det have lov til at jævne sig selv mere ud, samt når viceværten begynder og kører med riven i det. vil det blive nemmere og gå i. Vi har et ønske om at få lagt grus ved gavlen af 248, der er et stykke jord der ikke er pænt. Der tages en snak med områdeleder og inspektøren om dette.

4. Postkasser.

Viceværten er påbegyndt arbejdet med at flytte postkasse, de kommer ind mellemgangene. Dette sker for at de kan holde længere. Vinterprojektet regnes færdig inden foråret.

5. Opslagsskabe.

De nye opslagsskabe er blevet opsat og de vil bruges fra nu af, med forskellige oplysninger.

6. Parkering i afdelingen.

Der er begyndt at blive mange biler i afdelingen. Vi opfordrer til at vi alle parkere pænt, samt vi alle prøver at få vores gæster til og holde på P-pladsen ved boldbanen. Der er ingen i afdelingen der har faste P-plads. Vi vil også se på om det kan lade sig gøre at inddrage lidt af græsset ved boldbanen til flere

pladser, dette er en snak vi skal have med vore inspektør. Vi skriver mere om dette når vi har nyt.

7. Affald ved pap/flaskecontainer.

Igen og igen bliver vi nødt til at skrive om dette. Lad nu være med at sætte alt muligt der ikke hører til i de containere der. Uanset om det er træ eller alt andet så skal man selv sørge for at dette kommer ud på genbrugspladsen hvor det hører hjemme. Store papkasser skal skilles af og smides i containeren, eller køres ud på genbrugspladsen. Alternativ vil være at sløjfe den genbrugsstation, og flytte den ind til rundkørslen, så kan alle se hvem det er der ikke gider af få det ud på genbrugspladsen. Man skal lige huske at det koster når viceværten skal bruge tid på rydde op.

8. kursus.

Bestyrelsen har været på kursus d. 07-03-2022 på Folkehjemmet. Det var om budget. Vi følte lidt at det var lidt rodet. Vi kigger på om BL afholder et kursus vi kan tage på.

9. Regler for hvad man skal gøre inden aflevering af festsal.

Tove og Kalle kigger på at få lavet et opslag vi kan sætte i ramme i festsalen hvor der står hvad man skal gøre inden nøglen bliver afleveret.

10. Tv-signal.

Til vores afdelingsmøde tirsdag d. 23-08-2022 kl. 19 vil der være et punkt på dagsorden ang. Tv-signalet. Salus har indgået en aftale med Stofa, hvor de vil, lægger en fiberforbindelse ind i vores lejemål uden omkostning for os beboere. På denne måde for vi en ny mulighed for at kan vælge en anden udbyder.

11. Udlejning.

Udlejningen går godt nu. Vi har pt. En lejlighed i tomgang, og to der er opsagt i maj måned.

12. Kælderen.

Vi vil begynde og udleje kælderen til børnefødselsdage til 200kr. På sigt er det meningen at den også vil kunne lejes sammen med festsalen for et beløb,

men dette vil der komme mere om. Vi skal have fundet en pris, samt opsat regler for hvad man må og ikke må.

13. Næste møde.

Næste møde er den 18-05-2022 kl. 18.45

Med venlig hilsen
Bestyrelsen

